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Postadres 
IJsvereniging Zoetermeer 

Postbus 745 
2700 AS Zoetermeer 

 
Clubhuis 

Buytenparklaan 9a 
2717 AX Zoetermeer 

Website 
www.yvz.nl 
 
 
 
Email 
secretariaat@yvz.nl 

 
 

Onderscheiden met de Koninklijke Erepenning
   

VERSLAG Algemene Vergadering van de IJsvereniging Zoetermeer 
 
Datum: woensdag 18 september 2024 om 20:15 uur in het clubhuis 
 
De volgende leden waren aanwezig bij de ALV: 
Marsha Ehrencron, Gabrielle van Haastrecht, Joey vd Berg, Ilonka vd Berg, Paul Kok, Margreet 
Alkemade, Indy Kromokario, Lex van Tol, Bracha Scholten, Constanze Kluivers, Hans Molshoek, Pien 
de Jong, Jan Dobbe, Frans Raes, Remco de Mik, Nico Woldendorp, Wijnand Bavius, Richard Vrolijk 
(en nog 1 lid die zijn naam niet genoteerd heeft). 

 
1. Welkom (Daan) 
Welkom op deze Algemene Leden Vergadering van onze 138-jarige vereniging. 
Dit is het eerste volledig seizoen onder het huidige tweekoppige bestuur.  
Gedurende dit seizoen, op 1 december 2024 om precies te zijn, is Frans Kasten als secretaris en 
plaatsvervangend penningmeester afgetreden. 
Het ijsseizoen 2024/2025 is begonnen op de Silverdome. 
Vandaag sluiten we formeel het jaar 2023/2024 af en kijken we wederom vooruit. Er worden 
2 punten in stemming worden gebracht: 

• Decharge van bestuur 

• Benoemen kandidaat penningmeester: Vinod Nair 
 
Daan neemt de agenda door. 

• Vaststellen agenda, mededeling en ingekomen stukken, notulen vorige vergadering 

• Verantwoording bestuur: jaarverslag 

• Er is geen pauze gepland, die wordt ingelast indien nodig. 
 

2. Afmeldingen en vaststellen van de agenda (Daan) 
Er hebben zich 16 leden voor deze vergadering afgemeld. Het is uiteraard fijn als we een ALV houden 
in een vol clubhuis, maar als leden niet aanwezig kunnen zijn, waarderen we de nette afmelding.  
We hebben afgesproken hier geen namen te vermelden. 

 
3. Mededelingen ingekomen stukken (Daan) 

➔ Punten voor de agenda, mededelingen en stukken graag voor de ALV per email bij de 
secretaris indienen. 

 
4. Notulen van de Algemene Vergadering van 13 september 2023; zie bijlage of de website. 
De notulen van de ALV van 13 september 2023 zijn vastgesteld. 

 
5. Verantwoording bestuur 1 juli 2023 - 30 juni 2024 (Sandra) 

a. Inhoudelijke jaarverslag 1 juli 2023 – 30 juni 2024; incl. financieel eindresultaat; zie 
bijlage of de website) 

Er zijn weer vrijwilligers die erg hun best gedaan hebben om verschillende aspecten van de 
vereniging te draaien. Daarvoor dank. Er zijn sportieve en trotse prestaties geleverd in 
jaar 2023/2024. In het jaarverslag doen we er verslag van in samengevatte vorm. Het 
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jaarverslag is naar aard formeel en kort. We hebben het jaarverslag iets veranderd t.o.v. vorige 
edities. 
Het inhoudelijk verslag wordt in finale vorm, opmaak en foto's en redactionele aanpassingen, op de 
website geplaatst. 
De volgende hoofdstukken zijn in het jaarverslag opgenomen: financiën, sportzaken, clubhuis, 
vrijwilligers (trainers, coördinatoren, slijpers, juryleden enz), jeugdcommissie enz.  
We zijn kwetsbaar door krapte bij de trainers.  
Alle stukken waren meegezonden of te lezen op de website ter voorbereiding op de ALV. 
Het resultaat is een beperkt verlies, zo'n 2% afwijking t.o.v. begroot. Met als grootste afwijking 
meevaller door natuurijs en tegenvaller door gestegen kosten en afwaardering kledingvoorraad naar 
lagere verkoopprijs. Daarnaast levert het jeugdschaatsen, weliswaar voorzien, verlies op. 
 

b. Verslag kascommissie, decharge bestuur en benoeming kascommissie seizoen 2023-2024 

• Vraag aan kascommissie: hebben jullie voldoende inzicht in de resultaten over 2023/2024 en 
de balans op het einde van het boekjaar 30 juni 2024?  
De kascommissie (Marion Stenneke en Vinod Nair) is last minute bijeengeweest. Zijn aan de 
slag gegaan met Frans Raes om de resultaten en de balans door te nemen. Ze waren 
akkoord.  

• Vaststellen decharge bestuurslid en vervangend penningmeester Frans Kasten  over de 
periode 1 juli – 31 december 2023. 
Alle aanwezigen zijn akkoord. 

• Vaststellen decharge bestuurslid Sandra Dekker en Daan de Jong over de periode 1 juli – 30 
juni 2024. 
Alle aanwezigen zijn akkoord.  

 
6. Begroting 2024-2025 en vaststellen contributie voor het komende jaar (Daan) 

➔ Zie de bijlage “Verlies en Winst 2023-2024” waarin de Begroting 2024/2025 is 
opgenomen (bijlage). 

• De hoofdlijnen zijn verslagen volgens de stukken bij de ALV. Begroot resultaat is een 
beperkt verlies 1.500, zo'n 2% afwijking t.o.v. begroot. 

• Er is rekening gehouden met een daling in ledenaantal (ongeveer 160 betalende leden). 
▪ YVZ blijft financieel gezond ondanks een begroot verlies. 
▪ De vereniging kan dergelijke beperkte verliezen nog meerdere jaren 

volhouden. 
▪ We voorzien geen grote investeringen en kostenstijgingen anders dan de 

ijshuur. 
▪ We willen gaan inzetten op alternatieve inkomsten zoals sponsoring, 

donaties, verhuur clubhuis, skeelerbaan openstellen, zomertraining 

bijdrage enz. Bijdrage aan Loop Lekker vragen. 

 

We zullen blijven investeren in jeugdschaatsen; onze jeugdschaatsers zijn immers de toekomst.  

 

Er komt een vraag over de begroting van jeugdactiviteiten. Er staat 1000 euro begroot; soms wordt 

er aan ouders/ jeugdleden toch een bijdrage gevraagd.  

Antwoord: bedrag dekt op dit moment niet alle kosten voor jeugd/ jeugdcommissie. We willen graag 

jeugdactiviteiten subsidiëren, maar dan vooral gericht op activiteiten en minder op eten/drinken. 
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Oproep aan de jeugdcommissie om een voorstel te maken voor komend jaar op basis van de 

opnieuw begrootte 1000 euro. 

 

Ook een vraag over bijdrage club aan kosten kamp. De kosten werden dit jaar te hoog pp door kleine 

groep deelnemers, afzeggingen en daardoor kwijtraken groepskorting. Alternatief zou kamperen 

kunnen zijn.  

 

Op de vraag waarom we niet meer aan PR/werving doen. Marsha heeft een flyer ontwikkeld voor 

jeugdschaatsen. Hangt op in winkels, bij scholen, de bieb enz. We hebben op dit moment geen lid in 

de club die specifiek zich richt op PR/werving. Marsha houdt op dit moment insta/facebook bij (en 

die worden relatief goed bekeken).  

 

Op de vraag hoe het ook al weer zat met de gift voor het jeugdschaatsen? Die is vorig jaar besteed 

aan trainingsmaterialen voor Silverdome en droogtrainingen. 

 
7. Bestuurssamenstelling (Daan) - ter Stemming 

a. Kandidaat penningmeester: Vinod Nair 
Er stond een vacature penningmeester open. 
De vereniging heeft sinds het vertrek van Mark Nieuwenhuizen uit het bestuur en in de rol van 
penningmeester tijdelijk opgevuld door Frans Kasten en later Daan de Jong.  
Gelukkig hebben we continue inzicht in de bankrekeningen bij meerdere personen lag en is de 
toegang tot de spaarrekening beperkt tot het bestuur. 
Met het vertrek van Ester Den Hertog in september 2023 en Frans Kasten in december 2023 
ontstond een acute uitdaging die de vereniging bedreigde. Een vereniging moet een bestuur van 
minimaal 3 personen hebben: een secretaris, penningmeester en voorzitter. 
YVZ heeft statutair 5 bestuursleden en na het besluit van vorige vergadering 3. 
 
Ter stemming brengen: Kandidaat Vinod Nair als derde bestuurslid/penningmeester. 
Allen aanwezigen zijn akkoord.  
Onder voorbehoud van VOG wordt Vinod Penningmeester. We zijn er blij mee! 

 
8. Vaststellen ‘Erelid’ en ‘Lid van Verdienste’ 
Dit jaar zijn er, ondanks de fijne inzet van diverse vrijwilligers, geen nieuwe te benoemen Ereleden of 

Leden van Verdienste.  

 
9. W.v.t.t.k. (Sandra) 

• Jeugdcommissie is aanwezig. De eerste maanden onderweg met een georganiseerde 
bioscoopavond en meerdere ideeën voor activiteiten. Jeugdcommissie geeft korte 
toelichting. 

• Continuïteit lessen. Er zijn zorgen over het kwijtraken van leden door uitval van lessen. Dit 
voorjaar veel regen; daardoor veel skeelerlessen geannuleerd. Voor volgend jaar alternatief 
bij regen bedenken. Dit geldt ook voor Silverdome. Als daar lessen uitvallen, alternatief 
bedenken voor continuïteit. 

• Er zijn zorgen over de website: lijkt niet zo goed (meer) te werken.  
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• Clubkleding: de wens van de aanwezigen is dat ze clubkleding kunnen bestellen begin juli. 
Passessies wellicht niet nodig als leden elkaars pakken passen? 

• Wie onderhoudt het terrein: de gemeente of YVZ? Tegels/onkruid.  

• Is het mogelijk vaker de skeelerbaan te laten vegen? En de braamstruiken te snoeien. 

• Een aantal leden wil graag een YVZ hoodie. Marsha en Gabrielle pakken dit op 

• Sven Kramer initiatief (SKA). Aanvulling tijdens vakantie en promotie. Geen concurrentie, kan 
naamsbekendheid YVZ vergroten na eenmalige schaatsles (= product i.p.v. vereniging). Daan 
de Jong gaat kennismaken met de SKA op dinsdag 24 september. 

• Sandra en Daan gaan naar de KNSB Vereeniging dag op zaterdag 28 september 2024. De 

onderwerpen die aan bod komen zijn divers:  

- Samenwerking 

- Ledenwerving 

- Vrijwilligers 

- Bestuur 

- Subsidies 

 
10. Rondvraag en Sluiting (Daan) 

a. Zijn er nog vragen? 
 

Verbanddoos clubhuis. Is verouderd, deels leeg. Wie vult aan?  
Afspraak: Marsha krijgt lijst van Constanze wat er precies in moet. Marsha vult aan. 

 
Doen andere verenigingen nog iets terug qua trainers naar YVZ? Gezien het feit dat 
Constanze als YVZ trainer ook veel leden andere clubs traint?  
Antwoord: er is sprake van enige samenwerking met andere clubs op de Uithof. Dit mag nog 
meer.  
 
Op Thialf is een helmplicht (bij recreanten). Wat is de rol van YVZ?  
Antwoord: we gaan volwassenen niet verplichten; wordt een dringend advies.  
We wachten op de (baancommissie) Uithof voordat we verplichten.  
 
Slijpkosten We gaan om omhoog met een euro (10 en 8 euro). 
 
Silverdome: mogelijk gezamenlijk Sinterklaasfeest (Sorry Jan). 
 
Volgend jaar: graag weer organiseren skeelerdisco. Actie Marsha? 
 
YVZ zit samen het HVWH qua jury in team 1 op de Uithof. We moeten wel juryleden leveren 
om wedstrijden te mogen rijden op de Uithof. Hierover volgt spoedig informatie. 

 
 
b. Sluiting. Stukken worden finaal op de website geplaatst 


